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Abstract (en)
The invention relates to a pick-up device for refuse collecting vehicles (1), having a carriage (4) which is displacable on a guide rail (3), the guide rail
being capable of being swung by means of pivotable arms (2, 2'), and having a gripping apparatus articulated on the carriage. In order to achieve
the object of further developing this pick-up device in such a manner that it can receive refuse containers on both sides of the refuse collecting
vehicle, the pick-up device being comparatively simple and robust in structure, the carriage is mounted to be displaceable in both directions on the
guide rail and the gripping device is mounted to be capable of being swung out on both sides via pivot arms (7, 10, 11). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Aufnahmevorrichtung für Müllsammelfahrzeuge (1) mit einem auf einer Führungsschiene (3) verfahrbaren Schlitten (4),
wobei die Führungsschiene über schwenkbare Arme (2,2') verschwenkbar ist und mit einer am Schlitten angelenkten Greifeinrichtung. Zur Lösung
der Aufgabe, diese Aufnahmevorrichtung derart weiterzubilden, daß sie beidseitig des Müllsammelfahrzeugs Müllbehälter aufnehmen kann, wobei
die Aufnahmevorrichtung vergleichsweise einfach und robust aufgebaut sein soll, wird der Schlitten auf der Führungsschiene in beide Richtungen
verfahrbar gelagert und die Greifeinrichtung wird über Schwenkarme (7,10,11) zu beiden Seiten ausschwenkbar gelagert. <IMAGE>
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